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Subject: RE: tbv stuurgroep corona
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@minvws.nl]

@minvwsni; IEEES)MEKEN @ rinvws il:

Fijn, dank

van:CEE)JECEEDNM@ minvws.ni>
Verzonden: donderdag 17 juni 2021 09:55

@minvws.nl>

minis; IEE) SESE ins.IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: tbv stuurgroep corona

Hoi ERED

We hebben zorgkantoren gevraagd om wat nadere duiding te geven bij de cijfers van de meerkostenregeling, omdat deze

inderdaad fors hoger zijn dan eer aar werd aanvankelijk vrij defensief op gereageerd door zorgkantoren (“is niet

vooraf afgesproken”) maar in de ontext uiteindelijk wel begrepen en ZN gaat eea navragen bij hun leden.

Kanttekening bij de cijfers is wel dat de verwachting is dat de cijfers bij nacalculatie eerder neerwaarts dan opwaarts worden

bijgesteld.

We zullen dit gebruiken voor een terug- en vooruitblik memo dat we voor een volgende stuurgroep zullen voorbereiden.

Groet,

Verzonden: donderdag 17 juni 2021 09:22

minvws.nl>

minvws.n!>;[EET minvws.n’>; EE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: tbv stuurgroep corona

Hoi Ekle. a.,
Zojuist spraken we nog in de stuurgroep over de jaarcijfers van aanbieders. Ik bracht het zelf in, obv signalen die ik her en der

kreeg dat sommige aanbieders dankzij de compensatieregelingen varig jaar vet op de botten heb gekregen.
We kunnen daar vermoedelijk meer over zeggenSejaarlijkse overzicht van solvabiliteit aanbieders oplevert.
Kunnen jullie als werkgroep nog eens bekijken of w r iets van kunnen leren voor toekomstige vormgeving van regelingen?
En IEEEE bracht de rol van de zorgkantoren hierbij in. Die hebben inderdaad laten weten dat ze kritisch gaan kijken
naar aanbieders die vorige jaar flink verdiend hebben. Maar wellicht kan er ook collectief nog wel een signaal komen, bijv ob

rapport.

Sowieso goed om voorbereid op evt. (Kamer)vragen over dit onderwerp (mede in het licht van|ERE" VWS-gooit-geld-over-
de-balk-frame).
Groet,

Verzonden: woensdag 2 juni 2021 13:35

)EEE@ minvws.ni>; 5.1.2e

@minvws.nl>

Onderwerp: tbv stuurgroep corona

Graag willen wij je nog wat meegeven voor de stuurgroep corona morgen.



810011

Eerder is verzocht om in kaart te brengen hoe en wat tav het beéindigen / verlengen in 2022 van financiéle maatregelen. Kort

gezegd is hierover eerder geconcludeerd dat de bekostiging volgend moet zijn aan de richtlijnen. Dus als mondkapjes verplicht
blijven ook als vrijwel iedereen gevaccineerd is, leidt dit tot extra kosten en zal een afweging moeten worden gemaakt hiervoor

ook in 2022 iets te regelen. Hetzelfde geldt voor de 1,5 meter maatregel die in de Wlz met name in de dagbesteding en vervoer

zorgt voor extra kosten en/of omzetverlies.

Wij lopen er op vast dat wij geen beeld krijgen van hoe richtlijnen eruit gaan zien op het moment dat een hoge (>90/95%7?)
vaccinatiegraad is bereikt. In de media lezen we dat de mondkapjesplicht en 1,5 meter mogelijk dit jaar al verdwijnen. Maar

vanuit onze directies geen beeld over of dit ook de verwachting is op basis van OMT-adviezen / richtlijnen etc.

Dit zal vast niet alleen voor de Wlz maar ook voor andere domeinen gelden. Misschien goed om te polsen wat het beeld daar is.

En als concrete suggestie hadden wij het idee om iemand van de COVID directie (die meer zicht op OMT adviezen en richtlijnen)
uit te nodigen voor een overleg met stuurgroep- en werkgroepleden? Tenminste: onze stille hoop is dat daar mensen zitten die

hier wat zinnigs over kunnen melden ©


